
1/3

kuryr 17. prosince 2022

Eva Hrindová: Bůh s námi
infokuryr.cz/n/2022/12/17/eva-hrindova-buh-s-nami

Vážení, jsme fakt ve velkém průšvihu. Řítíme se do pekel,

ale lidem je to jedno. Jsou totálně mimo. Stačí se podívat,

jak přistupují k prezidentské volbě.

http://www.infokuryr.cz/n/2022/12/17/eva-hrindova-buh-s-nami/
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Včera jsem zaslechla debatu o kandidátech:

 
“Budu volit někoho, kdo je čistý a perspektivní.”

“Ty tam někoho takového vidíš?”

“Jasně, ta Nerudová, ta nemá za sebou žádné skandály, nenakradla

si.”

“A jak to víš?”

 
Odpovědí je mlčení…

“A souhlasíš s tím, co dělá vláda?”

Silně rozhořčeně: “Nesouhlasím, jsou to darebáci, chtějí nás zničit!”
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“A víš, že Nerudová je s nimi v souladu a půjde jim na ruku?”

Odpovědí je mlčení a rozpaky…

A tak je to se vším. Lidi se nezajímají, neptají se, nedávají si věci do

souvislosti. Reagují jen na nějaké reklamní bliky. Na úsměv, na

prázdná hesla, nechají se vodit jako loutky. Nechápala jsem, proč

někdo jako Nerudová kandiduje. Ale ona má tým, který je si té

povrchnosti lidí vědom a pracuje s ní. Proto do toho šli, protože je to

příležitost, jak se zase napakovat a získat vliv. Lidi jim to žerou i s

navijákem. Jestli si někdo myslí, že to tak není a že lidi, kteří jsou

proti vládě, budou volit kandidáta, který proti vládě stojí, tak se mýlí.

Lidé tak bohužel vůbec nepřemýšlí, nejsou toho dnes už schopni.

Nestarají se o nic, natožpak o budoucnost České republiky.

Bůh s námi…

Eva Hrindová

Sdílet:
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